



مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي CENTRAL BANK OF THE U.A.E.

Circular No. : CBUAE/BSD/2020/3722
Date : 20 August 2020
Class. : Classified

تعميم رقم : CBUAE/BSD/2020/3722
التاريخ : 20 أغسطس 2020
التصنيف : محظور

To : All Banks & Finance Companies

إلى : جميع البنوك وشركات التمويل

Subject : Implementing of Certain Provisions of the Multilateral Administrative Agreement for Automatic Exchange of Information

الموضوع : تطبيق بعض أحكام الاتفاقية الإدارية متعددة الأطراف لتبادل المعلومات بشكل تلقائي

After greetings,

بعد التحية،

Reference to Central Bank's Notice No. 404/2016 dated 26/12/2016, regarding the above subject.

بالإشارة إلى إشعار المصرف المركزي رقم 404/2016 المؤرخ 2016/12/26، بشأن الموضوع المذكور أعلاه.

Please be advised that the Cabinet has issued Resolution No. 5/11 of 2020 on 03/08/2020, regarding the above subject (copy enclosed).

نرجو إعلامكم بأن مجلس الوزراء قد أصدر القرار رقم (5/11و) لسنة 2020 بتاريخ 2020/08/03، بشأن الموضوع المذكور (مرفق نسخة).

Based on the coordination with the Ministry of Finance on this matter, we attach herewith a copy of the final revised draft of the Guidance Notes for the Common Reporting Standard (CRS), for implementation by banks and finance companies.

وبناءً على التنسيق الذي تم مع وزارة المالية بخصوص هذا الموضوع، مرفق المسودة المعدلة النهائية لدليل إجراءات نظام الإفصاح المشترك، للتنفيذ من قبل البنوك وشركات التمويل.

You are required to start implementing the new requirements, as per the enclosed Guidance Notes, and abide by them.

يُطلب منكم البدء في تنفيذ المتطلبات الجديدة الواردة في الدليل المرفق، والتقيّد بها.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

عن/ نائب المحافظ لشؤون الرقابة على البنوك

For/ Deputy Governor for Banking Supervision